
ZAPISNIK

s 8. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 27 . lipnja 2022. godine s poðetkom u 16

sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku.

Sjednici su bili nazoóni vijeónici: Ðulija Adamovió, Bojan Dadasovió-predsjednik Gradskog
vijeóa, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa Majkió Vukðevió-druga
potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Tomislav Matlekovió, Zvonko Marincelj,
Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulió, Tihomir Posavec, Zorcn Sertió-prvi
potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski, Vesna Stengl, Sreóko Telar, Darjan Vlahov
i Sa5ka Vukovió.

Odsutni vijeónici: Sonja Borió, Sanja Miokovió i Ivica Sipuð koji su opravdali svoju odsutnost.

Ostali nazoóni; Kristina Ikió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Gordana Karapandùa Prica-
proðelnica Upravnog odjela za vpravne, imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-
proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, branitelje i civilno druStvo, Nikolina
Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-
proðelnica Upravnog odjela zaproraëun i financije, Maja Del-Vechio-privremena proðelnica
Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni sustav, Andrija Rudió-pomoónik proðelnice
Upravnog odjela zaWravîq imovinsko pravne i opóe poslove, Barbara Hrnðevió-sluùbenica
Upravnog odjela za proraðun i financije, Dina Kurjak Vanió-direktorica Gradske tränice Sisak,
Pejo Trgovðevió-direktor trgovaðkog druStva Sisaðki vodovod d.o.o., Srdan Marió-direktor
trgovaðkog druStva Gradska groblja Viktorovac, Goran Gro5-direktor trgovaðkog druStva
Komunalac Sisak, Luka Vukelió-direktor trgovaðkog druðtva Centar kreativnih industrija-
CIKS, Tihana Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg vftié,a Sisak Stari, Sandra Kramarió-ravnateljica
Djeðjeg vrtió,a Sisak Novi, Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado
Gotovac Sisak, Marijan Bogatió-ravnatelj Gradskog muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica
gradske galerije Striegl, Tanja Tole Majstorovió-ravnateljica Doma kulture Kristalna kocka
vedrine, Alan Franjkovió-ravnatelj Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Zdenko Plevanðió-
snimatelj Mreùe TV, Nikola Öutuk novinar Jutarnjeg lista te Daniel Berdais-direktor
trgovaðkog druStva Creador Cor d.o.o. za audiovizualne djelatnosti.

Sjednicom je predsjedavao Bojan Dadasovió predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska koji je
utvrdio da je sjednici nazoðno 19 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.

Sreóko Telar zatraùio je rijeð zbog povrede Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska.
Powijeden je ðlanak 53. stavak 7. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska kojim je propisano
da vijeónik moùe izraziti zadovoljstvo ili nezadovoljstvo odgovorom na vijeóniðko pitanje
izno5enjem razlogau trajanju do jedne minute. Ako je vijeónik nezadovoljan odgovorom moZe
zatraùiti dostavu pisanog odgovora. Pisani odgovor daje se najkasnije na sljedeóoj sjednici.

Bojan Dadasovió rekao je da Poslovnik nije povrijeden jer sa sada odri,ava 8. sjednica Vijeóa,
a vijeónik spominje da mu nije odgovoreno na vijeóniðko pitanje sa 6. sjednice Vijeóa. ZaÉto
odgovor nije zatraùio na7. sjednici Vijeóa? Postavlja ista pitanja na dvjema sjednicama Vijeóa.
Utvrdio je da se pisani odgovor na vijeóniðko pitanje Sreóka Telara sa 6. sjednice Gradskog
vijeóa dostavi najkasnije do petka.

Aktualni sat zapoðeo je u 16 sati i 4 minute



Marko Rafaj utvrdio je da je Grad Sisak poöeo sanirati prometnice na svojem podruöju i to ne
samo u sredi5tu grada veó i u okolnim naseljima pa je tako rije5ena i prometnica u naselju
Jazvenik. Vijeónik je rekao kako je upoznat i sa stanjem na terenu u Selima te gazanimamoùe
li se asfaltirati dio Skolske ulice? Kada bi se zapoðelo s radovima?
I dalje smo svjedoci da neki na5i sugradani ùive u neprimjerenim uvjetima u stambenim
kontejnerimq a znamo da je Grad Sisak vlasnik odredenih zemlji5ta. Planira li Grad Sisak
poduzeti odredene radnje na tim zemlji5tima vezane uz gradnju zgrada ili drugih stambenih
objekata? Ako bi se gradilo, da li bi to financirao samo Grad Sisak ili bi se tome prikljuðila i
Republika Hrvatska i Sisaðko-moslavaðka iupanija?

Kristina Ikió Baniðek potvrdila je da Skolska ulica nije u jednom dijelu asfaltirana. Vjerojatno
se misli na posljednji dio iste ulice gdje su novosagradene kuóe. Odgovor je isti kao i zabilo
koji dio grada. Poslat óemo ekipu na teren, utvrdit óe se o kolikoj duZini ulice se radi, staviti tu
ulicu na listu i rje5avati na prioritetima.
Sto se tiðe eventualnog stambenog smjestaja za osobe koje su smje5tene u kontejnerskim
naseljima, upravo o tome smo razgovaralinapro5loj sjednici Savjeta zarevitalizaciju i obnovu
grada Siska gdje smo konaðno, nakon 2 mjeseca inzistiranja uspjeli dobiti troje ljudi iz
Srediðnjeg drùavnog ureda za obnovu.
Rekla je da je ponovila svoju inicijativu koju je poslala u veljaði ili oZujku proðle godine
tada5njem ministru Horvatu da se na parceli u vlasni5tvu Grada Siska zajedniðkim snagama
napravi stambena jedinica, odnosno vi5estambena zgrada kojom bi se privremeno rije5io
smjeðtaj ljudi s ciljem da ne borave u stambenim kontejnerima veó da borave u ðvrstom objektu,
a kada se njihovi domovi obnove, da sa stanovima raspolaZe ili APN ili Ministarstvo
graditeljstva ili neka druga ustrojstvena jedinica u drZavnom sustavu. PredloZili smo da uðeSóe

Grada Siska u tom projektu bude parcela u vlasni5tvu Grada Siska s potrebnim prikljuðcima
kao i da iskoristimo postojeóu dokumentaciju koju imamo za POS-ove zgrade ili neku od
postojeóe dokumentacrje za vi5estambene zgrade koje su napravljene od strane Srediðnjeg
drùavnog ureda za obnovu te da i Sisaðko-moslavaðka ùryanija jednim dijelom financira
projekt kao i nadleZno ministarstvo. U meduvremenu smo saznali da se éak i iz Fonda
solidarnostimoäe financirati takva zgradapod uvjetom da ne bude trajno u stambene svrhe veó
da u buduónosti ima druStvenu namjenu. S obzirom da znamo da u Sisku nedostaje dom
umirovljenika, uðeniðki dom i studentski dom, postoji pregr5t javnih namjena koje bi mogle
naói svoje mjesto u jednoj takvoj zgradi. Buduói se u Sisku nije pojavio novi ministar koji je
naslijedio ministra Horvata, predloZiti óemo navedeni prijedlog, samo da odgovor ne bude kao
i odgovor biv5eg ministra Horvata, a to je da se oni pndrùavajuZakona o obnovi pa im takav
prij edlog nije interesantan.
Da smo to krenuli graditi proSle godine, ljudi bi sada mogli dobiti kljuðeve stanova i sigurno
bi bolje Livjeli nego u stambenim kontejnerimana3{ ili 35 sfupnjevaCelzija.

Marko Rafaj je izrazio zadovoljstvo dobivenim odgovorom na svoje prvo pitanje kao i
odgovorom i poduzetim radnjama uvezi s drugim pitanjem od strane Grada Siska, ali i dalje
je neshvatljiva takva inercija i stavljanje sa strane od Republike Hrvatske ili bilo koga drugoga
tko se ne Zeli ukljuðiti i pomoói gradanima grada Siska.

Tomislav Matlekovió utvrdio je da druStveni dom u Topolovcu imaùutu oznaku nakon potresa.

Do potresa, u druStvenom domu su djelovale 4 udruge i Vijeóe mjesnog odbora Topolovac koji
sada nemaju adekvatan smje5taj za svoje djelovanje. Kada óe krenuti obnova druStvenog doma
u Topolovcu ili barem sanacija krovi5ta? Krov proki5njava i u prostorije pada kiSa.
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Hoóe li djeca sljedeóe ðkolske godine krenuti u Podruðnu osnovnu Skolu Topolovac ili óe i
dalje imati nastavu u Skoli u Buda5evu?

Kristina Ikió Baniõek odgovorila je da, Sto se tiðe objekta Podruðne ðkole u Topolovcu, zasada
nam dinamika radova govori da se uðenici sljedeóe ðkolske godine vraó,aju u Skolu u
Topolovcu. Radovi se izvode uz pomoó donacije iz Republike Madarske na kojoj smo izuzetno
zahvalni.
Na druðtveni dom u Topolovcu gledamo istim oðima kao i na druðtveni dom u Buda5evu i
druStveni dom u Galdovu koji takoder imaju ùute oznake. Za sadane postoji niti jedan natjeðaj
od resomih ministarstava kojim bi se mogla financirati barem hitna sanacija ili konstruktivna
obnova druStvenih domova. Mi smo optimisti glede toga da óe netko shvatiti da iza
zdravstvenih ustanova i djeðjih vfüó,a i Skola su upravo druStveni domovi Zile kucavice unutar
svojih sredina pa o tome moraju razmisliti kada se prijavljuju u Fond solidamosti. Grad Sisak
ima spremnu dokumentaciju. Kada se raspi5e natjeðaj za raspoloZiva sredstva, mi óemo
aplicirati i nadati se da óemo proói i pristupiti obnovi.

Tomislav Matlekovió potvrdio je da se osnovna ðkola sanirala, ali nije siguran da óe uðenici
sljedeóe Skolske godine krenuti u Skolu u Topolovcu jer se veó 2 mjeseca, kada govorimo o
radovima, tamo ni5ta ne dogada.
U vezi sa sanacijom druStvenog doma, Tomislav Matlekovió istaknuo je da je kao predsjednik
Vijeóa mjesnog odbora Topolovac dostavljao dopise prema gradonaðelnici da se barem
saniraju dvije-tri rupe na krovu druStvenog doma kako ne bi ki5a padala u prostorije. Mje5tani
Topolovca i ðlanovi DVD-a Topolovac postavili su najlon na krov, ali vjetar odnese najlon koji
smo postavllali 2 puta. Postoji li barem moguónost sanacije krova? Zatraùioje pisani odgovor
na to svoje vijeóniðko pitanje.

Bojan Dadasovió rekao je da ne zna da li vijeónik poznaje institut vijeóniðkog pitanja, odnosno
kada se odgovor daje u pisanom obliku. On se daje kada je odgovor kratak, nedoreðen, a
vijeónik je dobio iscrpan odgovor. Nije jasno koje nove informacije óe vijeónik dobiti u
pisanom odgovoru u odnosu na odgovor koji je dobio na usmeno postavljeno vijeóniðko pitanje
na jednom listu papira.

Tomislav Matlekovió je rekao da Leli pisani odgovor kako bi imao potvrdu da je postavio
pitanje.

Filip Pjerobon uputio je svoja vijeóniðka pitanja Goranu Grguraðu.
Sto ovo ljeto Si5ðanke i Si5ðani mogu oðekivati od kulturnih dogadaja u Gradu Sisku?
Jesu li djeca krenula na odmor u odmarali5te u Zaostrogu i koliko djece ove godine tamo
oðekujemo?

Goran Grgurað objasnio je da Si5ðanke i Si5ðani od mjeseca obtjka mogu pratiti jedan
kontinuitet kulturnih dogadanja. Nakon pandemije koncertom Frajli smo povodomDanaLena
najavili bogato proljeóe, ljeto i jesen kao i cijelu ovu godinu.
Ovih dana je poðelo Kulturno ljeto u organizaciji Grada Siska i Doma kulture Kristalna kocka
vedrine. To je manifestacija koja nudi preko 50 kulturnih programa, kazallÉnih predstava za
djecu i odrasle, koncerata na otvorenom, a sve je poðelo 21.lipnja. Uz koncerte na otvorenom
poðele su i predstave na otvorenom. Svi programi se odvijaju na nekoliko otvorenih lokacija.
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Koncerti i djeðje predstave se odvijaju na Setnici Slave Striegla, a kazali5ne predstave óe se

odvijati u dvori5tu Kazali5ta 21. Sve te programe óemo moói pogledati do kraja srpnja.
Poðetkom srpnja poðinje tradicionalni jazz festival koji je posveóen rano preminulom Damiru
Kukuruzovióu. Koncert óe se odvijati u dvori5tu Gradskog muzeja Sisak.
Sto se tiðe Zaostroga, veó petu godinu uðenike ðetvrtog razredaoðekujemo u Zaostrogu. Prva
grupa djece je krenula u Zaostrog odmah po zavr5etku ðkolske godine. Kontinuirano é,e7 grupa
uðenika odlazititZaostrogdo kraja mjeseca srpnja. Radi se o sedmodnevnom punom pansionu
za uðenike i pratitelje. Plaóena je i boravi5na pristojba i osiguranje, dnevnice pratitelja,
zdravstven a zaítita, sportski, rekreativni i zabavni sadrùaji. U tome ó,e uùivati oko 3 80 uðenika
ðetvrtih razreda.

Filip Pjerobon je bio zadovoljan dobivenim odgovorima.

Ljiljana Slunjski postavila je 2 pitanja gradonaðelnici:
l. Rekla je da odustaje od postavlj anjapitanja o sanaciju druStvenog doma u Buda5evu koji je
koristilo 9 udruga prije potresa, ali moli da joj se na pitanje dostavi pisani odgovor koji bi htjela
imati kada bude razgovarala s predstavnicima tih udruga.
2. Vijeónica je rekla da je svoje pitanje ùeljela postaviti Silviji MuZek, ali ona danas nije
prisutna na sjednici pa óe postaviti pitanje gradonaðelnici na temelju pitanja zabrinutih roditelja
koje zanimaju ovlasti predstavnika osnivaða, u ovom sluðaju Grada Siska u Skolskim odborima
osnovnih ðkola. Roditelje i nas zanima je li toðna informacija, a radi se o ðlanici Skolskog
odbora Silviji MuZek, da je poku5ala utjecati na ðlanove Vijeóa roditelja zaposlenih u
trgovaðkim druStvima u vlasni5tvu Grada Siska? Bili su izloùeni pritiscima, a sve s ciljem da
se izglasa nepovjerenje kandidatu zaravnatelja koji nije izbor osnivaða.

Kristina Ikió Baniðek objasnila je kako je posve nejasno kako osoba koja óe zaraditi mirovinu
u osnovnoj ðkoli ne poznaje Zakon o osnovno5kolskom obrazovanju kojim su propisane i
ovlasti Skolskog odbora. Vijeónica sigurno zna odgovor jer ne bi mogla raditi posao koji
obavlja ako ne poznqe Zakon, odnosno morala je poloZiti struðni ispit. Vijeónica moùe na
stranicama nadleZnog ministarstva pronaói sve Zeljene informacije.
Neobiðna je priða o kandidatkinji koja ne odgovara osnivaðu. Bile su dvije kandidatkinje.
Pro5la je ona kandidatkinja koja je veó bila ravnateljica u mojem mandatu.

Ljiljana Slunjski nije bila zadovoljna dobivenim odgovorom. Rekla je da 27 godina radi u
prosvjeti, magistar je primarnog obrazovanja i mentor te je jako dobro upoznata s onim Sto

radi, a mentor je brojnim studentima. Svoj posao nastoji raditi korektno. Rekla je da nije
zadovoljna odgovorom te Leli pisani odgovor na svoje vijeóniðko pitanje.

Miða Majkió Vukðevió postavila je pitanje Maji Del-Vechio upitav5i ju moZe li izvijestiti
vijeónike o radovima koji su u tijeku, kao Sto su radovi na parkirali5tu kod GRAME u
Zvonimirovoj ulici te radovi koji su u planu?

Maja Del-Vechio objasnila je da su u tijeku radovi na uredenju parkirali5ta kod GRAME.
Radovi su zapoðeli 6. lipnja. Predvideni rok trajanja je 9 tjedana. Oðekujemo da óe parkirali5te
biti uredeno poðetkom mjeseca kolovoza.
Istog dana poðeli su radovi na uredenju Zvonimirove ulice. Njihov rok izvodenja je ne5to duZi.
Do polovice kolovoza radovi bi trebali biti zavr5eni gdje óe biti izgradeno 81 parkirno mjesto.
Trenutno se izvode radovi na izgradnji autobusnog stajali5ta u Galdovaðkoj ulici. Trenutno
imamo i radove u Ulici Ivana Maùuranió,a.
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U tijeku je priprema za potpisivanje ugovorczaizvodenje radova na sanaciji prometnice Greda-
druga faza, sljedeóih 1200 metara.
Imamo i uredenje manipulativnih povrðina u Ulici Augusta Senoe i u MaZuranióevoj ulici-
drugafaza.
Uredujemo i prometnicu u Starom Selu.

MiSa Majkió Vukðevié, izrazlla je zadovoljstvo dobivenim odgovorom

Tomislav Kralj upitao je gradonaöelnicu na koje razdoblje se odnose ugovori i narudZbenice

od strane trgovaðkog druStva Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o. i tvrtke Royal Media o

skladi5tenju, sortiranju i oporabi opasnog otpada te kolika je utvrdena cijena zanavedeno?
Kojim je ugovorima tli narudùbenicama, u kojem razdoblju, po kojoj cijeni i u kojoj koliðini
tvrtka Royal Media otpad odvozila na odlagali5te Goriðica?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da odgovor na pitanje ne moZe reói samo tako, iz glave.
Vjerojatno ga odmah ne moZe dati ni direktor Gospodarenja otpadom Sisak d.o.o.
Royal Media se pojavila u Sisku temeljem inicijative Fonda za energetsku uöinkovitost i zaðtitu
okoliða nakon potresa. Reðeno nam je da je ta tvrtka izabrana za odvoùenje gradevinskog
otpada nastalog u potresu. Nakon mjesec dana suradnje, krenuli smo s prijavama jer nismo bili
zadovoljni s njihovim postupanjem jer su opetovano kr5ili ugovor, obveze i Zakon o
gospodarenju otpadom. To je tvrtka koja je dozvolu za gospodarenje otpadom dobila 2020.
godine temelj em odluke nadleZno g odj el a S is aðko -mo slavaðke Zupanij e.

Konkretne iznosi iz ugovora i narudZbenica, vijeóniku mogu biti dostavljeni naknadno.

Tomislav Kralj rekao je da nije ni oðekivao druköiji odgovor. Uvijek je netko drugi kriv. Rekao
je da je krajnje vrijeme da se gradonaðelnica poðne baviti gradom, a ne svojim vlastitim
problemima. Sto se tiðe Royal Medie, ugovora i narudZbenica, traùio je da mu se uz pisani
odgovor omoguói i uvid u ugovore i narudZbenice.

Zbogvnjedanja gradonaðelnice, Bojan Dadasovió Tomislavu Kralju je izrekao opomenu.

Lucija Matkovió postavila je pitanje vezano uz Reading Festival. Sto gradani mogu oöekivati
povodom 7. edicije Reading Festivala?

Alma Trauber odgovorila je da se ove godine odrùava 7. ediclja Reading Festivala. Gradska
galerija Strigel je kontinuirani suradnik u organizaclji i provedbi samog Festivala. 7. edicija je
zapoóela izloùbom Milana Ilióa i organizacijom murala u samom prolazu Holandske kuóe u
Sisku. Ukljuðili smo se i u program obiljeùavanjaDana grada Siska jer je ove godine Reading
Festival ostvario sjajnu suradnju s Europskom medunarodnom platformom za izvedbene
umjetnosti koja je u suradnji i saZagrebaðkim centrom zaizvedbene umjetnosti i u suradnji s
nama, dobili smo sufinanciranje programa za 2 sjalna francuska kolektiva, a koji su ovdje
nastupili u sklopu obiljeZavanj aDana grada Siska. Imperativ samog Festivala je ukazivanje na
vrijednosti javnog prostora, odnosno íto zanas jest javni prostor i kako mi kao sudionici u tom
prostoru moZemo sudjelovati u raznim umjetniðkim oblicima.
Koncepcijski smo odluðili pro5iriti program djelovanja i pomaknuti se s iskljuðivosti zidnih
oslika i murala velikih dimenzija te ukljuðiti i neke druge oblike. Uz izloùbu Milana Ilióa u
prostoru Gradske galerije Striegl, moZete pogledati i mural. Zbog uvjeta koje smo dobili od
nadleZnog konzervatorskog odjela, mural nije mogao biti izvedenna zidu Holandske kuóe pa
gatretiramo kao privremeni umjetniðki oblik koji óe biti postavljen do kraja ove godine.
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Zavríili smo jedan mural velikih dimenzija u Ulici Ivana Bakrana l. Tu je gostovao umjetnik
iz Sarajeva Tihomir Todorovió. S ovim muralom zavrðavamo ljetnu ediciju i nastavljamo
krajem mjeseca kolovoza. Tu óemo suradivati s Gradom Siskom i Veleposlanstvom Drùave
Izrael u Republici Hrvatskoj, a krajem kolovoza gostovat óe renomirani i svjetski poznati Street

Art umjetnik kao i jedan brazilski umjetnik koji óe rcalizirati mural velikih dimenzija na jednoj

stambenoj zgradi na Viktorovcu. Rad izraelskog umjetnika óe biti reakcija na postpotresnu

situaciju u prostoru grada s nekoliko intervencija u prostoru grada. Tako óemo i zakljuöiti
ediciju. Do kraja godine realizirati óemo veliku digitalnu platformu svojevrsni vodið kroz sve

murale, akcije i programe do sada u sklopu Ljetnog festivala.

Bojan Dadasovió pohvalio je rad Alme Trauber osobito povodom Dana grada Siska i ostalih
manifestacija koje su prepoznatljive.

Tihomir Posavec objasnio je da je njegovo dana5nje prvo pitanje vezano uz njegovo vijeóniðko
pitanje s pro5le sjednice Vijeóa na koje nije dobio pisani odgovor.
Krenulo se sa sanacijom prometnice i bankine u Starom Praðnu, ali samo jednim dijelom. Hoóe
li se ti radovi odvijati u lazama i hoóe li biti izvedeni radovi na desnoj strani kao i sanacija
udarnih nrpa na toj prometnici od 1200 metara?
Drugo pitanje se odnosi na sve mjesne odbore koji se nalaze s one strane rijeke Odre. Je li u
pl anu izgr adnja kanalizacijsko g sustava?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da je u Starom Praðnu u planu i saniranje prometnice uz
njezino pro5irenje Sto je odgovoreno na pro5loj i sjednici prije nje.
Odgovor na drugo pitanje je, naravno, Projekt Sisak II napreduje brzinom kojom napreduje.
Osudeni smo na konzultante koje su odredile Hrvatske vode. Sisaðki vodovod i Grad Sisak, Sto

se tiðe svojeg dijela posla, su gotovo pri kraju. Nadamo se da óe projektanti i konzultantiubrzati
svoj rad. Naselja preko rijeke Odre su u obuhvatu Projekta Sisak II pa óe kanalizacija biti i u
tom dijelu grada.

Tihomir Posavec zatraùioje pisani odgovor na svoje drugo vijeóniðko pitanje.

Zeljko Ðermanovió uputio je pitanje Goranu Grguraðu. S obzirom da je nastavna godina

zavríila, kako je orgarriziranproduZeni boravak, odnosno ljetni boravak u osnovnim Skolama?

Goran Grgurað odgovorio je da Grad Sisak i proteklih godina inzistira na tom odgojno-
obrazovnom programu koji nakon sluZbenog zavr5etka ðkolske godine nastavlja s odgojno-
obrazovnim procesima. Prostor u kojem se ljetni boravak odvija je u Osnovnoj Skoli Braó,a

Bobetko iz pragnatiðnih razloga jer su u blizinibazeni. Djeca uz svoje obrazovne zadatke
imaju i puno radionica. U okviru toga programa je i odlazak na bazene u Capragu. Ovaj
program zapoéinje na dana5nji dan, a traje 4 tjedna, odnosno zavríava 22. srprya. Iz godine u
godinu imamo poveóanje broja djece. Ove godine imamo oko 140-ero djece pa smo i na granici
da nam je taj prostor i premali. Ako sljedeóe godine bude poveóan broj djece, progtam óemo
pro5iriti i na druge na5e osnovne 5kole. Ljetni boravak je program koji imamo samo mi u Sisku.

Zeljko Ðermanovi é izrazio j e zadovolj stvo dobivenim odgovorom.

Darjan Vlahov rekao je da, s obzirom da se ova sjednica Vijeóa odrùava u CIKS-u, prije ne5to

malo manje od godine dana, postavio je pitanje koliko korisnika koristi ovaj prostor. Koliko je
firmi zakupilo prostor u ovom inkubatoru? Tadaje odgovoreno da postoji veliki interes.
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Nije dostavljen pisani odgovor kao Sto i ostale kolege vijeónici nisu dobili pisane odgovore na
svoja vijeóniðka pitanja.

Kristina lkió Baniðek odgovorila je da 5 korisnika koristi prostor CIKS-a.

Darjan Vlahov izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom te se nada da óe se popuniti i
preostali kapaciteti s obzirom na iskazani interes.

Aktualni sat zavr5io je u 16 sati i 41 minutu.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNE\TNI RED
1. Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog odluke o stavljanju izxan snage Urbanistiðkog plana uredenja ,,Caprag-
Barutana"
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Andrea Zlonoga, proðelnica Upravnog odjela za prostomo uredenje i
za5titu okoli5a

3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na provedbu projektnih aktivnosti za Projekt
,,Izgradnja tribine na nogometnom igrali5tu BSK Buda5evo"
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

4. Prijedlog odluke o odredivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaítite
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandùa Pnca, proðelnica Upravnog odjela za Wravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

5. Prijedlog odluke o osnivanju Postrojbe civilne zaítite opóe namjene Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravne)
imovinsko pravne i opóe poslove

6. a) Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Etiökog odbora Gradskog vijeóa Grada
Siska

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

b) Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Vijeóa ðasti Gradskog vijeóa Grada
Siska

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandù,aPnca, proðelnica Upravnog odjela zaupravîe,
imovinsko pravne i opóe poslove
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7. a) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Manjan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Mati Barióu, pukovniku-posthumno

Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznarya
b) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Manjan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu D arku P odolj nj aku, boj niku-po sthumno
Predlagatelj; Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
c) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Josi Markovióu, bojniku-posthumno
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
d) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Manjan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Ivanu Grubaru, priðuvnom naredniku
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznarya
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
e) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Rajku Popovióu, priðuvnom bojniku
Predlagatelj : Zor an S ertió, predsj ednik Odbora za javna pnznanj a
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

Ð Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Milku Prpióu koji je obavljao duZnost pomoónika zapovjednika
Specijalne jedinice policije,,OSA"

Predlagatelj : Zor an S ertió, predsj ednik Odbora za javna pnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
g) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Stevi Cestarióu koji je obavljao duZnost instruktora
specijalistiðke obuke u Specijalnoj jedinici policije,,OSA"

Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
h) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Stj epanu Kukurióu, natporuðniku
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
i) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Ivici Petrovióu, natporuðniku
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
j) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Prvoj postrojbi Vojne policije iz Domovinskog rata u Republici
Hrvatskoj, Samostalnoj ðeti Vojne policije pri Operativnoj grupi za Sisak i
Banovinu.

Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapiznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

Dnevni red usvojenjejednoglasno s 19 glasovaza.

TOCKA 1.

Zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s I 9 glasova za.
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TOCKA 2.
Nakonuvodnogusmenog obrazloäeryaAndree Zlonoga, jednoglasno s 19 glasovaza, donesena
je

ODLUKA
o stavljanju izvan snage Urbanistiðkog plana ureclenja,oCaprag-Barutanaoo

TOðKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 19 glasova za,

donesena je

ODLUKA
o davanju suglasnosti na provedbu projektnih aktivnosti za Projekt ,,Izgradnja tribine

na nogometnom igraliStu BSK Buda5evo"

Bojan Dadasovió predloZio je da se uvodno izvje5óe i rasprava objedine po sljedeóe dvije toðke
usvojenog dnevnog reda.
Prijedlog je jednoglasno usvojen.

TOðKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandäaPnca,jednoglasno s l9 glasova

za, donesenaje

ODLUKA
o odredivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaStite

TOðKA 5.
Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o osnivanju Postrojbe civilne zaStite opée namjene Grada Siska

Bojan Dadasovió predloZio je da se uvodno izvjeSóe i rasprava objedine po sljedeóe dvije toðke
usvojenog dnevnog reda.
Prijedlog je jednoglasno usvojen.

TOðKA 6.

a) Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandùa Pnca, Darjan Vlahov je

upitao tko toðno predlaùe ðlanove Etiðkog povjerenstva i Vijeóa ðasti Gradskog vijeóa

Grada Siska? Je li to proðelnica, gradonaðelnica ili Odbor zaizbore i imenovanja?

Bojan Dadasovió odgovorio je da, sukladno odredbama Poslovnika Gradskog vijeóa Grada

Siska, ovla5teni predlagatelj predlaùe ðlanove navedenih tijela. Unutar materijala ne trebaju
biti ni Zivotopisi ni tko ih je predloZio. Gradonaðelnica je predlagatelj akta.

Iz obrazloZenja Bojana Dadasovióa razvidno je da su ovla5teni predlagatelji ovla5teni
predlagatelji, rekao je Darjan Vlahov.
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S l2glasovaza,ÐulijeAdamovió,BojanaDadasovióa,ZeljkaÐermanovióa,RobertaGrubeca,
MiSe Majkió Vukðevió,Zvonka Marincelja, Lucije Matkovió, Filipa Pjeropoba, Marka Rafaja,
Ivice Rendulióa, Zorana Sertióa i Sa5ke Vukovió, ni5ta glasova protiv i 7 glasova suzdrùanih,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Vesne
Stengl, Sreóka Telara i D arjanaVlahova, donesena je

ODLUKA
o imenovanju Etiðkog odbora Gradskog vijeéa Grada Siska

b) S 12 glasova za, Ðulije Adamovió, Bojana Dadasovióa,I.eljka Ðermanovióa, Roberta

Grubeca, MiSe Majkió Vukðevió, Zvonka Marincelja, Lucije Matkovió, Filipa Pjeropoba,

Marka Rafaja, Ivice Rendulió,a, Zonna Sertióa i SaSke Vukovió, 6 glasova protiv, Tomislava

Kralja, Tomislava Matlekovióa, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Vesne Stengl i Darjana

Vlahova te 1 glasom suzdräanim, Sreóka Telara, donesena je

ODLUKA
o osnivanju i imenovanju Vijeóa õasti Gradskog vijeóa Grada Siska

TOCKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Zorana Sertióa, predsjednika Odbora za javna
pnznarya,

a) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Mati

Barióuo pukovniku-posthumno

b) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Darku Podoljnjaku, bojniku-posthumno

c) Jednoglasno s l9 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Josi

Markovióu, bojniku-posthumno

d) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Ivanu Grubaruo priðuvnom naredniku
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e) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Rajku Popovióu, priðuvnom bojniku

f) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu
Milku Prpióu koji je obavljao duänost pomoénika zapovjednika Specijalne jedinice

policije,,OSA"
g) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Stevi

Cestarióu koji je obavljao duänost instruktora specijalistiðke obuke u Specijalnoj
jedinici policije 

',OSA*

h) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Stjepanu Kukurióu, natporuõniku

i) Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Ivici

Petrovióu, natporuðniku

j) Jednoglasno s l9 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Prvoj

postrojbi Vojne policije iz Domovinskog rata u Republici Hrvatskoj, Samostalnoj ðeti
Vojne policije pri Operativnoj grupi za Sisak i Banovinu

8. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u 17 sati i 2 minute

ZAPISNICAR PREDSJEDNIK

'.1----'

Silvio Gordana
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